
 Formandens beretning 2022 

 Foruden formandens beretning består bestyrelsens beretning også af de enkelte udvalgs 
 beretninger, som beskriver, hvordan forløbet har været i forbindelse med afviklingen af 
 klubbens forskellige arrangementer og aktiviteter. 
 Så jeg vil derfor som formand ganske kort prøve at give en overordnet beretning, som 
 efterfølgende vil blive suppleret med beretning fra de enkelte udvalg. 
 Året 2022 blev igen et normalt år, hvor vi igen kunne mødes frit og gennemføre klubbens 
 mange arrangementer og aktiviteter. Jeg beskrev sidste år, hvordan vi skulle prøve at få 
 tiltrukket nye og yngre kræfter, som løbende kunne være med til at forestå klubbens arbejde 
 i forbindelse med drift, undervisning og diverse aktiviteter. 
 Der blev i den anledning skrevet på Facebook og udsendt info til klubbens medlemmer 
 omkring det kommende behov for nye kræfter, hvilket ikke gav den store respons, men som I 
 vil kunne se, når vi kommer til valg af bestyrelse og udvalg, så kan vi glæde os over, at det 
 med en super indsats fra udvalg/bestyrelse er lykkedes at finde nye ”unge kræfter” til 
 ungdomsudvalg, aktivitetsudvalg og til posten som afløser for klubbens nuværende kasserer, 
 der efter flere år i bestyrelsen har valgt at holde. 
 Hvis vi ser på klubbens drift og økonomi, så kan vi været særdeles tilfredse med året 2022, 
 der endte med et pænt overskud og en forbedring af egenkapitalen, som er medvirkende til 
 at sikre fundamentet for de fremtidige aktiviteter, vedligehold af vores bygninger og materiel 
 samt en fortsat positiv udvikling af klubben. 
 Jeg vil gerne afslutte min beretning med at takke hjælpere, udvalg og bestyrelsen for et rigtig 
 godt samarbejde og glæder mig til, at vi ved fælles indsats får skabt en god sæson for 
 Bogense Sejlklub i 2023. 
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